
Social- og Ældreudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 543
Vil ministeren redegøre for, om man efter de nu fremkomne oplysninger agter at etablere 
bosted på adressen Bakkevej 1 i Vrå? Og vil ministeren i bekræftende fald oplyse, om 
man fra ministeriets/styrelsens side har været oplyst om, at den påtænkte ejendom alene 
er godkendt til lovligt ophold for 6 personer og ikke de 18-20 personer, som omfattes af 
udbudsmaterialet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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